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Interpelacje
1. Na wjezdzie posesji przy ul. Chopina 52 jest zapadnigta kostka brukowa,

r-agroirenie *tlaszr,zadla pieszych poruszajqcych sig tq arteri4.
2. Proszg o likwidacjg wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej w rejonie pomigdzy

ulicami Ko$cieln4 i Bohnicznq, oraznaprzeciwko wgzla autobusowego MPK
prz,y ul . Dgbowej.

3. Proszg o wypetnienie ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczegotnoSci na
odcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.

4. W centnrm miasta na ul. Cyganka w pobli2u jedynej w tej dzielnicy szkoly
podstawowgj Nr 3 w fatatnym stanie , zagrataiqcym 
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przechodniow jest chodnik. Proszg o jego remont, czy choci azby tak zwan4
l\pwkladkg na niezdegradowan" ply*i chodn ikowe.
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, rnterwencie w tej sprawie.
6' W centnrm miasta przy ul. Sw. Antoniego 8 jest opuszc zona,zaniedbana,

zaSmiecona posesia, stwarzai qca zagrozenie poinrowe. JuZ mz doszlo tam do
podpalenia. W trosce o estetykg miasta, orazbezpieczerlstwo okolicznych
mieszkaric6w, proszg pana preqydenta o skutecznq interwencjg w tej sprawie.7' Proszg o naprawg uszkodzonyrh tawek nad Wislq na wysokosti por.rji
Bulwary 16 oraz 6. uszkodzone jest siedzisko trybuny zamontowanej
naprzeciwko sceny plywajqcej na W;Sle.

8' W zwiqzku z informacjq o rozstrzygnigciu przetargu na modern iacjEzespofu
boisk sportowychprzy ul. sarniej , j"rooraz proJzg, by zainsrarowano
monitoring w rym miejscu. Jeinlitlgo nie bgdzie to fo raz kolejny fundusze
miejskie ulegn4 naraieniu na straty i powodu dewastacji.9' Mieszkaricy ul. Kaletniczej, orazpobliskiego osiedta domagajq sig chodnika
dla pieszych. Poruszanie sip te pieszojezdnlq mieszkafic6w narainich na
zagrohenie zdrowia i iryeia pnez pojazdy mechan iczne, czgsto n i e
przestrzegaj?ce przepis6w prawa o ruchu drogowym.



lO.W imieniu czlonk6w stowamyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 21 lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Pvnz wiele lat stowar:zyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta" dzialajqcego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecni" po
rozwi4zaniu wspomnianego klubu, szkola nato\la na stowarzyszenie ,,Nasz Dom"
azynsz w wysoko6ci ponad 600 zl miesigczne, co przekracza mo2liwoSci finansowe
w/ w stowar4yszenia. Ponadto, musz4 placii za dodatkowe pomieszczenie z h6rego
nie korzystajq ijest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czynszu, ktorego b?dq w stanie zaptacii.
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